



Date: November 7<sup>th</sup>, 2019

## KG2 Grandparents Day Celebration

Dear Parents and Grandparents,

Grandparents are special. They have ears that really listen, arms that always hug and hold, and a heart that is made of gold. Grandparents hold the hearts of grandchildren forever. So, it is time for our little ones to thank them for their love, care and warmth.

We are very delighted to inform you that ALITQAN AMERICAN SCHOOL will celebrate **Grandparents Day**. Our students are looking forward to share this day with their grandparents.

Let's make this day memorable for our little ones to cherish it throughout their life. We are very excited to invite all grandparents and parents to celebrate

### KG2 Grandparents Day

Date: November 13<sup>th</sup>, Wednesday

Time: 10:00 am - 11:30 am

Location: AL ITQAN AMERICAN SCHOOL, Auditorium

To make this memorable and more organized, we kindly ask you to inform the homeroom teacher of your child if a grandparent of your family will be able to attend the celebration.

Thanking you for your continuous support and cooperation.

AIAS Principal

KG Department

Mrs. Jessica Griffin



مدرسة الاتقان الأمريكية  
ALITQAN AMERICAN SCHOOL

احتفال يوم الأجداد لرياض الأطفال KG2

November 7<sup>th</sup> 2019

## أجدادنا أغلى الأحاب

أجدادنا علمونا معنى الحياة، معنى الكرامة و الوفاء. دعواتهم كفيلة بإسعادنا. ينبغي احترامهم و تقديرهم. لنزرع هذه القيم في نفوس أبنائنا، لأنهم سيحملون معهم منظومة من القيم الأخلاقية و التربوية السامية طوال حياتهم. و بمناسبة يوم الأجداد سوف تقوم مدرسة الاتقان الأمريكية بالاحتفال بهم في الأسبوع المقبل.

الأجداد هم تراثنا و هم جزء أصيل من أسرتنا و مجتمعا. إنها فرصة رائعة لصغارنا لقضاء وقت جميل و مرح معهم ليظهرون لهم كل الحب، و يتبادلون الفرحه معهم و يستمعون إلى قصصهم و نصائحهم. فلنجعل هذا الإحتفال يوما لا ينسى في حياة أبنائنا.

أيها الآباء و الأجداد

من دواعي سرورنا إرسال دعوة خاصة إلى جميع الأجداد لحضور حفل تكريم لهم و تقديرهم لما بذلوه من أجل أطفال المستقبل.

المناسبة: الإحتفال بيوم الأجداد

التاريخ: 2019/11/13

الوقت: 10:00 صباحا و حتى 11:30 صباحا

المكان: المسرح المدرسي.

إذا كان أحد من أفراد العائلة (الجد و الجدة) يرغب في الحضور الرجاء إبلاغ معلمة الصف.

شكرا لدعمكم و تعاونكم الدائم لنا

AIAS Principal

KG Department

Mrs. Jessica Griffin

